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MEGALAKULT A TERMÁLVÖLGYE
LEADER HELYI AKCIÓ CSOPORT

A LEADER Akció Csoportot 9 település /Alsópáhok, 
Cserszegtomaj,  Felsopáhok,  Hévíz, Nemesbük, Rezi, 
Sármellék, Szentgyörgyár, Zalaköveskút/ önkor-
mányzatai, civil szervezetei és vállalkozói hozták 
létre. 

Mi is a LEADER?  E francia mozaik szó jelentése: 
közösségi kezdeményezés a vidék fejlesztése 
érdekében. Célja az, hogy új elképzeléseket és 
módszereket kísérletezzen ki olyan kulcsfontosságú 
témákban, melyek a legtöbb EU tagállamot érintik.
A közösségi kezdeményezések eredményei pedig 
gazdagíthatják a szakpolitikákat beépülve haté-
konyabbá teheti az eddigi intézkedéseket. Az 1991-
ben indult programban a korábbi 15 EU tagállamban 
eddig 1200 európai kistérség vett részt. 

Hazánkban a LEADER-nek eddig egy kísérleti, majd 
azt követoen egy két éves programja valósult meg. 
2005-ben Sármellék gesztorságával 26 település 
nevezett be a LEADER programba, de sajnos nem 
sikerült nyernünk. 

A 2007-2013. közötti ciklusban az EU-s támogatások 
elérhetoségének egyik módja az új Magyarország 
vidékfejlesztési program negyedik tengelyét képezo 
LEADER, melyben összesen több mint ezer milliárd 
Ft-ra lehet majd pályázni, a várhatóan nyertes 70 
LEADER Csoportnak. 

Reméljük, hogy ezek között lesz a Termálvölgye Helyi 
Akció Csoport is. 

Sz.V

Köszöntjük Sármellék legifjabb polgárait:

Jánosa Flóra Petra /2007.08.01./ Sármellék, Barátság Ltp. 37.
Tüske Kristóf Martin /2007.08.11./ Sármellék, Dózsa Gy. u. 105.

Orsós Emilia Laura /2007.09.12./ Sármellék, Dózsa Gy. u. 39.
Pálfi Panna és Pálfi Petra /2007.09.16./ Sármellék, Dózsa Gy. u. 9.

Szeptember 15-én ünnepeltük az ÁMK fennállásának 25. 

évfordulóját. Nem az épületet, hanem az intézményt 

köszöntöttük, amely településünk életében megala-

kulása óta folyamatosan jelen van.
Bár az ünneplés egy nap alatt lezajlott, az elokészületek 

hónapokat vettek igénybe. Ferge József igazgató úr öt-

lete volt a „Nagy Találkozó”, s o maga látott neki nagy 

lendülettel a szervezésének. Mikor aztán a feladatok 

kezdtek surusödni, nagyon örült minden felajánlott 

segítségnek...
(folytatás a 4. oldalon)

25 ÉVES AZ ÁMK

„3H” – Szentgyörgyváron!

A „3H” Programsorozat 2007. évi utolsó rendezvénye is 

lezajlott Szentgyörgyváron. Ezen a napon is sokszínu 

programokon vehettek részt az érdeklodok. A Sármel-

lékiek minden versenyszámban megmérettettek...
(folytatás a 7. oldalon)

Abban a megtiszteltetésben volt részem, hogy 

noként részt vehettem a Dalárdások egyik próbáján. 

Belépom nekem nem nóta, hanem egy tányér túrófánk 

volt. Már az udvarra kiszurodött a jókedvu nótaszó. 

Ahogy beléptem a Plébánia ebédlojébe, egyáltalán nem 

csendesedtek el, éppen a Szentgyörgyvári falunapra 

szánt nótacsokrot próbálják. Csendben leültem az 

asztal végéhez és eszembe jutott, hogy is indult ez az 

egész félnótázás...
(folytatás a 3. oldalon)

RIPORT A FÉLNÓTÁSOKKAL
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Az elozo gasztronómiai bemutatkozásom, az 
önök visszajelzései alapján, azt hiszem nem volt 
felesleges. Ez arra buzdít fel, hogy a továbbiakban is 
megosszak önökkel néhány hasznos tanácsot. 

A szabadtéri tevékenységek az iskola kezdetével 
lassan megszunnek. Az ember a konyhába 
kényszerül. A szenvedély, a fozés iránt nem múlik el 
viszont a lehetoségek korlátozottabbak. 

Környezetünk, természeti adottságának köszön-
hetoen gazdag halban és vadban. Most ezekhez 
szeretnék egykét olyan tanácsot adni, amely 
kevésbé ismert, mégis könnyen elkészítheto és  Következo a vad.
finom. A bátyám vadász, s egy alkalommal kérdezte 

tolem, mit lehetne készíteni, a leesett, de még 
Kezdjük a hallal. húsosabb nyesedékkel? Ekkor jutott eszembe a 

vadpástétom. nagyon ízletes hidegen melegen Sokan és én is azért nem esszük szívesen a halat, 
minden étkezésre ajánlom. Daráljuk le a szóban mert a szálkával kell bíbelodni
forgó részeket, kb. egy kilóhoz vegyünk két dl. Pedig a keszeg, nagyon jó ízu hal. De van megol-
tejszint, de igazit!  Egy teáskanál kakukkfüvet, kevés dás! Simán sózzuk meg a konyhakész halat, s 
borsot-sót ízlés szerint, és a lényeg egy dl. konyakot. szokásos módon paprikás lisztbe fogatva tegyük egy 
Jól gyúrjuk össze, figyeljünk, hogy elég sós legyen. tepsibe. értelemszeruen amennyi belefér. tegyük 
Ozgerincformába húzzunk Folpackot, nyomkodjuk forró sütobe, kb. két-három perc múlva kivesszük, 
bele, béleljünk ki szeletelt fott bacon-nal úgy, hogy öntsünk rá, alá egy deci 10%-os ecetet. Dugjuk vissza 
annyit hagyjunk rá, hogy a két oldalán kilógjon. 

gyorsan, hogy a hal ne tudja magába szívni teljesen. 
Töltsük meg az összekevert hússal hajtsuk rá a 

Mielott készre sülne, ez kb. 5 perc, még egyszer 
szalonnát, majd a Folpackot közép meleg sütoben 

locsoljuk meg egy kis ecettel. így fejezzük be a 
kb. 140-150 fokon süssük. Nem baj, ha a fólia kicsit 

sütést. Nem kel félni, az ecet ennyi ido alatt csak zsugorodik nem fog belesülni. Hidegen: kenyérrel, 
pont annyira tudja átjárni a halat hogy a szálkája már hagymával, melegen: burgonyapürével ajánlom. 
akár fogyasztató. Nagyon jó ízu, pikáns lesz.

Jó étvágyat kíván: Tóth Gábor

T I S Z T E L T  L A K Ó S S Á G !

Adósságrendezés az ING-nél !

Amennyiben régebbi hitelét kedvezobb feltételure 
váltaná, esetleg újabb hitel is érdekli, hívjon segítek! 

Ingyenes szaktanácsadás bárki részére ! 
Kovács Gábor 30/374 0148

Elsõsorban diplomás, de minimum érettségivel 
rendelkezõk jelentkezését várom, pénzügyi 
területre, piacvezetõ céghez. Az ingyenes átképzés 
alatt garantált jövedelmet biztosítunk.

Érdeklõdni: 30/374 0148 Kovács Gábor 
értékesítési szervezõnél lehet.
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Egy megbeszélésen a három község – Sármellék, 
Zalavár, Szentgyörgyvár – falunapját gondoltuk át, ahol a 
bizottság tagjai és a többi szervezo között osztottuk szét 
a feladatokat. Jómagam a „Félnótások” csapatának szer-
vezését vállaltam. Sokat hallottam már a hajdani 
dalárdáról, reméltem, hogy valami hasonlót sikerül 
összehozni. A meghívókat igyekeztem minden korosztály 
képviseloinek kiküldeni, (80 évestol a 22 évesig) illetve 
mindegyik meghívó mellé küldtem egy plusz példányt is, 
hogy ezt az általam meghívottak továbbadhassák. A csapat 
vezetésére felkértem Bóka Tibor plébános urat, aki azóta 
is örömmel fogadja a „fiukat” a parókián. A megalakulás 
óta már volt két fellépésük, Sármelléken és Zalaváron. 
Most, mint említettem Szentgyörgyvárba készülnek.
Amikor jövetelem célját elmondtam, mármint hogy be – Tudod, nekem ez a második családom... Köszönöm, 
szeretném mutatni oket a Kereploben, nagyon elbá- hogy itt lehetek.
tortalanodtak, nehezen oldódtak. Szinte mindenkibol a Tamás János – Jani bácsi – egy alkalommal meghívta
köszöno szavak jöttek elo. Jádi Zoltán és Bölcföldi Dezso a csapatot a szolohegyére „próbálni”. Részleteket nem 
csillogó szemekkel, szinte egymás szavába vágva próbálta meséltek, megint csak összemosolyogtak... 
szavakba önteni érzéseit. – Ebbol is hagyomány lesz. De szeretnék egy kerti partit 

– Hetente egyszer találkozunk, és nagyon jól érezzük is szervezni, ahova meghívjuk az asszonyokat is.
magunkat. Jó társaság verbuválódott össze, köszönjük Lebeda Géza vette át a szót. 
szépen a Plébános úrnak, hogy helyet ad nekünk és – Gondot inkább az okozott, hogy milyen ruhában 
közöttünk van. Nekünk ez nagyon sokat jelent. Örülnénk, lépjünk fel. A fehér inget túl komolynak éreztük, ezért 
ha mások is csatlakoznának hozzánk, fiatalok és ido- egyenpólót vásároltunk, melyen a címerünk is látható. 
sebbek egyaránt. Szeretettel várunk mindenkit! Közben a Joci újra muzsikálni kezdett, kérdezgették 
A korban leggazdagabb Kámán Ferenc – Feri bácsi – egymástól, hogy kinek melyik nótáját énekeljék. Lázár 
örömmel eleveníti fel a régi nótákat és szívesen megtanítja János – Jani – rögtön élt az alkalommal és elénekelték
ezeket a fiatalabbakkal. Kérdésemre, hogy melyik dal a kedvencét. Megkért, hogy a címét ne írja le... Vajon 
megtanulása okozott esetleg gondot, cinkosan ösz- kitalálják, melyik lehetett az? A Timi biztosan tudja.
szemosolyogtak az „öregek”. Péter József Erdélybol költözött Sármellékre. Elmesélte, 

– Hát a medve, a Mici Mackó. Eloször nem szerettem, hogy a hagyományok ott is hasonlóak. Reméljük, majd
de most már az lett a kedvencem. a Székely himnuszon kívül más nótákat is megtanít
Mátés József vette át a szót. a csapatnak. 

– Tudod, igyekszünk a Jocit „megfogni”, olyan nótákat Rácz Lajos magabiztosan vallja, hogy a többiek lehet, hogy 
énekelni, amit nem tud. Ritkán, de sikerül. Aztán izgulnak a fellépések alkalmával, de o nem. 
megtanítjuk mindenkinek. Ok meg minket. A „Szemedben – Ez azért van, mert jobban szeretek énekelni, mint 
könnyek”, hát még mindig nem megy könnyen, de a ahogyan tudok. De a tagfelvétel feltétele is ez volt!
bemutatóra egészen jó lesz. Jó átélni, amikor 15 ember egymásra tud hangolódni, ezt 

– Joci – Kaszab József – a csapat harmonikása. Nehezen nem akadályozza a különbözo generációk találkozása.
lehetett szóra bírni, inkább a hangszerén virtuóz módjára Már csak Tibor atya nem szólalt meg. Halkan, szerényen 
muzsikált. diktálta a következoket:

– Megtiszteltetés számomra, hogy itt lehetek, hogy – A hitünk örömhírre épül, ez az örömhír a feltámadás. 
ezek között az emberek között zenélhetek. A próbák jó A keresztény embernek az életében az örömnek kell 
hangulatban zajlanak, néha késo esti órákba nyúlik a vége. látszódnia. Érzéseinket, örömet-bánatot legkönnyebben 
Hogy indul egy-egy próba? – kérdeztem Décsy Lászlót. dalban tudjuk kifejezni. Jézus sem volt ellene a vigas-

– A próbákra egy-egy üveg „üdíto itallal” érkezünk, ságoknak, hiszen o is részt vett lakodalmakban, például
behangolunk, elénekeljük a nótacsokrot, majd kibeszéljük a Kánai menyegzon.
az elmúlt hét történéseit. Fontos, hogy beszélgessünk A próbákon egyik tag egy ideje nem tud rész venni, mert 
egymással! négy gyermekes családapa lett. Horváth Szilárdnak és 
Laposa Norbert csatlakozott ehhez a mondathoz: családjának az egész csapat szívbol gratulál és várják 

– Számomra a legérdekesebb, amikor az idosebb tagok vissza!
mesélnek az o gyermek- és fiatal korukról. Sokat lehet Végül én is kérhettem egy nótát, aztán jó éjszakát kívánva 
tanulni tolük! így köszöntek el egymástól. 
Kiss László elmesélte, hogy elso fellépésükre a Tibor – „Tudjátok, a következo próba hétfon 7 órakor!” 
atyától mindenki kapott egy névre gravírozott boros 
poharat. Kedves emlék ez mindenki számára. Lebeda Gézáné Judit

RIPORT A FÉLNÓTÁSOKKAL
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beszélt a megalakulás óta eltelt idoszakról, az itt 
végzett munkáról.
A hivatalos megnyitó után kezdodhetett a „Nagy 

A szervezés legnagyobb és legidegorlobb momen- osztálytalálkozó”. 9 osztály vonult fel a tantermekbe 
tuma az volt, hogy a kiküldött jelentkezési lapokat nosztalgiázni, beszélgetni. A többieket várta a falu-
a meghívottak nem küldték vissza a meghatározott járó dottó. S ez így ment késo délutánig. 
idore. Ekkor még a találkozó lemondása is meg- Osztálytalálkozó – dottó – beszélgetés, beszélgetés, 
fordult az igazgató úr fejében, de aztán újra beszélgetés…
nekibuzdultunk a szervezésnek és augusztus végére Aztán mire kezdodött a musor, teljesen benépesült 
már több mint 500-an jelentkeztek. az ÁMK udvara. Ekkorra már legalább 700 ember 
Ekkor már elérheto távolságba került a találkozó. gyult össze a sátor alatt.
Elkezdtük összeállítani a musort, megterveztük az Nagy örömünkre sokan olyanok is eljöttek a rendez-
ÁMK jubileumára készíttetett sapkák, pólók és jel- vénye, akik soha nem voltak az iskola diákjai, de ide 
vények emblémáját, kitaláltuk a menüt és imád- vonzották oket a programok.
koztuk a jó idoért. A musor címéül a következo ismert sorokat 
Így köszöntött ránk a nagy nap! választottuk: „Elottünk az utódunk, elottünk az 
Déli 12 órától vadonatúj ÁMK-s pólónkban álltunk az elodünk.” Ebben az összeállításban szerepeltek volt 
épület bejáratánál és vártuk a vendégeket, akik csak diákjaink, és jelenleg ide járók is. Mindenki tudása 
nem akartak megérkezni. Aztán 13 órától megindult legjavát adta, és nekik köszönhetoen közel 60 
a „roham”. perces színvonalas musort láthatott az összegyult és 
Folyamatosan érkeztek a meghívottak. Ki egyedül, nagyon lelkes közönség. Ez úton is szeretnénk 
ki családjával jött. Jó volt látni, mikor az újonnan köszönetet mondani minden felléponek.
érkezettek belépve az ajtón kíváncsian körülnéztek, A musor után az ÁMK összegyult dolgozói 
ismeros arcok után kutattak. Szerencsére mindenki köszönték meg az igencsak meglepett igazgató úr 
megpillantott valakit, ahová odament, leültek 25 éves vezetoi munkáját.
egymás mellé és beszélgetni kezdtek. Ahogy azt egy A finom vacsora után vártuk a sötétedést, mert csak 
osztálytalálkozón teszi az ember. Itt pedig 28 szürkület után kezdodhetett az intézmény elmúlt 25 
osztály találkozója zajlott egyszerre. Szerettük évérol készített összeállítás vetítése. A reakciókból 
volna, ha minden osztály nagy létszámban jön össze. arra következtettünk, hogy a filmet készítok nem 
Ez azonban nem sikerült. Voltak olyan osztályok 
ahonnan csak páran jöttek el. Ennek okát nem 
ismerjük, de reméljük, hogy az 50. évfordulóra már 
ok is el tudnak jönni. 
A tervezett programhoz képest néhány perces 
késéssel Szabó Vendel polgármester úr megnyitotta 
az ünnepséget. Felidézte az ÁMK megalakulásának 
körülményeit, köszönetet mondott azoknak akik 
segítették az intézmény létrejöttét. 
Társközségünk nevében Ádovics István polgár-
mester úr köszöntötte a megjelenteket, majd a házi-
gazda jogán Ferge József igazgató úr kapott szót, aki 

25 ÉVES AZ ÁMK
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hiába dolgoztak. A közönség igencsak élvezte a ké- hátrahajtott fejjel, kicsit dideregve figyelte a fellott 
pes visszaemlékezést. Jókat derültek ha ismero- színes rakétákat.

A tuzijáték után folytatódhatott a disco, s mindenki söket, netán saját magukat ismerték fel a vetíto-
kedvére mulathatott kivilágos virradatig.vásznon.
Egy szervezo, s a lebonyolításban is részt vevo Mire végigért a 25 év képben elmondott története, 
szemével ilyen volt ez az ezüst jubileum. Biztosan leszállt az este. Kezdodhetett a nosztalgia disco. De 
voltak hiányosságai (foleg azok szemével, akik még mielott bárki belemelegedett volna a 
találni is akartak), biztosan lehetett volna másképp táncolásba, félbeszakították a zenét, hogy 
is csinálni, de ez így volt, így lett a mi ünnepünk. gyönyörködhessünk a színpompás tuzijátékban.

Sármelléki specialitásként ezzel a látványossággal Olyan valamit és valakit köszöntöttünk ezen a 
meg kellett várni amíg az aznapi menetrend szerinti napon, akik igencsak rászolgáltak erre.

Boldog születésnapot ÁMK!utolsó repülogép fel nem szállt. Mikor már biztosak 
Találkozzunk és ünnepeljünk 25 év múlva is! lehettünk benne, hogy a fellott rakéták semmit nem 

találnak el, kezdodhetett a kissé fülsiketíto, de 
Balogh Anikógyönyöru tuzijáték. Mindenki kicsavart nyakkal, 

6000 m2 lesz, 400 fos munkahellyel. A készétel 

termékek eladására az eloszerzodések már 

megvannak. 
A Star Menü Kft vezetoi – Rückert Zoltán és 

Székely Anna – tájékoztatója az ételgyár építésérol, Székely Anna elmondta, hogy termékeikkel 
további terveirol elsosorban a környék általános- és középiskoláit, az 

üdüloket, vendéglátó egységeket, kórházakat 
Rückert Zoltán örömmel tájékoztatta a kép- szeretnék ellátni. Bátran ajánlják termékeiket, mivel 

viselo testületet, hogy az építkezés megfelelo tartósítószert nem tartalmaznak – ho kezeltek–, így 
ütemben, a tervek szerint folyik. Országos nagyon egészségesek. A dolgozók étkeztetése 
jelentoségu ez, mivel készételgyár Magyarországon ingyenes lesz, üzemi boltot szeretnének létesíteni, 
még nincs és Sármelléken lesz az elso, mely a falu jó ahol a környék lakossága kedvezményesen 
hírét kelti. Az elso ütemben 100 fos létszámmal vásárolhat. 
dolgoznak, természetesen elonyben részesülnek
a helybeli lakosok. Stabil munkahelyeket kívánnak Képviselo testületünk felkészül arra, hogy sok 
létesíteni, nem minimálbéres fizetésekkel. A máso- fiatal dolgozó kíván letelepedni falunkban. 
dik gyári blokk szakmai tervezése is készül, melyhez Lakáshoz jutásuk érdekében lakópark kialakítását 
már területet is vásároltunk a jelenlegi ipari rész tervezzük, mely megvalósításához a rendezési terv 
mögött kb. egy hektárt. A teljes csarnok nagysága 5- módosítását megrendeltük.  

STAR MENÜ KFT.

É R T E S Í T É S
Sármellék Önkormányzat Képviselo-testülete tájékoztatja a lakosságot, hogy a szemét elszállítására 
októbertol márciusig kéthetenként került sor. 

Idopontjai:
október hónap: 11-én és 25-én
november hónap: 8-án és 22-én
december hónap: 6-án és 20-án

A jövo évi idopontokat a Kereplo következo számában tudjuk közölni. A képviselo-testület döntését 
költségcsökkentés céljából, a szolgáltatási díj csökkentése érdekében hozta meg. 
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a pályán belül és az öltözoben is olyan hangulat 
alakult ki, amiben már nem lehetett tovább 

A múltat 2003 tavaszáig pörgetem vissza, amikor dolgozni... A vezetoség úgy döntött, hogy tavaszra 
is felkértek arra a megtisztelo feladatra, hogy legyek egy új és fiatal csapatot építünk. Haza hoztuk a 
az egyesület elnöke. Akkor a munkát Béres vidéken futballozó sármelléki fiatalokat. Megren-
Ferenccel és Király Gyulával kezdtük el.  Az elso deztük a második sportnapot. Alapítványi bált 
nagyobb lépést a világítás elkészítésével tettük meg, szerveztünk, mely bevételével támogathattuk
hogy az estig dolgozó játékosok sötétedés után is a csapatot. Közben a repülotér a gyenge szereplésre 
tudjanak edzeni. Majd mozgatható kispályás hivatkozva nem újította meg  a szponzori 
kapukat készítettünk, vállalkozók segítségével megállapodást. 
egyen-melegítot, szerelést, labdákat vásároltunk.  Mindezek következménye – kiestünk az I. 
Minden technikai feltétel adott volt a jó szerep- osztályból. 
léshez, az eredmények mégis elmaradtak. Ebben az 
idoben a játékosok nagy része vidéki volt, a sár- Sokáig tanakodtunk a „hogyan tovább-on”.  
melléki fiatalok csak kiegészíto szerepet játszottak Induljunk el újra az alapoktól, a járásiból... ? 
a csapatban. A bajnokság végén az edzonk távozott Szponzor nélkül nem lehet a megyei osztályban 
tolünk, helyette az új bajnokságban Nagy Richárd elindulni... Egyik vezetoségi tag felajánlotta, hogy 
vállalta ezt a feladatot. Két magasabb osztályból kölcsön ad a csapatnak a nevezési díjra... A polgár-
érkezett játékossal erosítettünk – ellenszolgáltatás mester úr is támogatásáról biztosított... A vezetoség 
fejében. Ezt az összeget vállalkozók ajánlották fel. szavazott..., és elindultunk a megye II. osztályban.
Idovel kiderült, hogy 
ez a döntésünk hibás 
volt – bár a két játékos 
benntartotta a csapa-
tot az I. osztályban, de 
a játékosok között 
feszültséget keltett az 
o premizálásuk. 

Az önkormányzat 
segítségével sikere-
sen pályáztunk, mely 
pénzbol kicseréltük 
illetve felújítottuk a 
pálya körüli korlátot, 
labdafogó hálót, kis-
padot, gyepszonye-
get, pálya körüli pa-
dokat. Külso mosdót 
és fedett beállót 

A kölcsönkapott pénzeket elo kell teremtenünk ésépítettünk. Így a megye egyik legszebb pályája lett a 
a jövonket is meg kell alapoznunk. Enyhítette anyagi miénk. Figyeltem az eddig elhanyagolt után-
nehézségeinket a „Zalavár mgtsz Sármellék” és a pótlásra. Megalakítottuk az ifjúsági- és a  serdülo 
Puten Bt. csapatot nagyrészt sármelléki gyerekekbol. 

Tavasszal megrendeztük az elso sportnapot, ahol 
A jelen: fiatal csapatunk edzoje a rutinos kapus, bejelentettük a csapat és a repülotér között létrejött 

Hajba Géza. A csapat újra lelkes, összetartó. Cél:szponzori szerzodést. 
az építkezés, eredményeket majd jövore várunk 
tolük. Megragadom az alkalmat és kérem önöket, Optimisták voltunk, új edzonk Lázár Szilveszter 
hogy lehetoségeikhez mérten támogassák az lett, néhány új játékos is jött, de az eredmények 
egyesületet, hiszen van egy szép pályánk, egy fiatal elmaradtak. Ismét Nagy Richárd segített ki minket 
nagyrészt SÁRMELLÉKI GYEREKEKBOL álló egy rövid ideig, majd Décsy Lászlót kértük fel az 
csapatunk. Szükségük van az összefogásra. edzoi tisztségre. Pontot szerezni nem tudtunk, de

SPORTKÖRÜNK MÚLTJA, JELENE ÉS JÖVOJE
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Megköszönöm a szurkolóinknak, hogy kitartanak gatást! Hiszem, hogy a játékosok örömüket lelik
mellettünk, de várjuk önt és családját is – jöjjön és a fociban, a gyozelemért dolgoznak, egymást 
szurkoljon nekünk! tisztelve mindent megtesznek azért, hogy rövid 
Az egyesületünk fontos része még két csapat. Az idon belül újra a megye I. osztályban játszhassunk. 
egyik az Öregfiúk csapata a másik pedig a „Született Hiszem, hogy presztizs lesz Sármelléken játszani! 
feleségek” néven befutott noi csapat. Róluk rész- Hiszem, hogy egyre több szurkolónk lesz. Lejönnek 
letesebben a következo számokban olvashatnak! a szülok, testvérek, barátok és barátnok is. Hangos 

A jövo??? Hiszem, hogy összefogással eloteremt- szóval, kulturáltan bíztatják a fiúkat, örülnek velük 
jük a muködéshez hiányzó anyagiakat. Hiszem, együtt. A megnövekedett jegybevételbol pedig nem 
hogy a helyi vállalkozók nem csak ígérik a támo- lesz gond kifizetni a játékvezetoket...

Végezetül bemutatom önöknek csapa-tunkat, vezetoségünket és segítoinket, ismertetem hazai mérkozéseink 
idopontjait:

Játékosaink: Hajba Géza, Sági Zoltán, Antal Gergely, Hegedüs Emil, Nagy Balázs, Zanati Zsolt, Bonyai Péter, Kiss 
Szabolcs, Zsiga Imre, Tamás Alex, Bojt Balázs, Tislér Lajos, Magas Szabolcs, Borbély Csaba, Tasner Tamás, Varga 
Bálint, Sipos Zsolt, Rezes Zoltán, Horváth Krisztián, Hunyadi László, Mike Dániel, Máté Ádám, Major Dávid, 
Boncföldi Gábor, Lebeda Mátyás, Kigyós Krisztián, Nagy Tamás, Ács Ádám, Laposa Norbert, Vukovics Bálint, Tóth 
Titusz, Györey András, Horváth Norbert I, Horváth Norbert II., 
Vezetoség: Lebeda Géza, Király Gyula, Tóth Sándor, Bojt Attila, Nagy István, Gazdasági felelos: Laposa Norbert, 
Forendezo: Jádi Zoltán, Könyvelonk: Kerekes Sándorné, Jegyszedonk: Novák János, Tudósítónk: Kelemen 
Erzsébet, 

Velük együtt és az ön támogatásával a jövonk megvalósul!

október 14. vasárnap 13.30-tól ifjúsági, majd 15.30-tól felnott Sármellék – Bak
október 23. kedd 13.00-tól ifjúsági, majd 15.00-tól felnott Sármellék – Kehidakustány
november 4. vasárnap 12.30-tól ifjúsági, majd 14.30-tól felnott Sármellék – Ságod 

Lebeda Géza
SE elnöke

A Kopjatörok (tagjai: Lebeda Gézáné, Horváth Tibor, 
Reggel kezdodött a futó- és kerékpáros verseny. A Szabó Vendel, Király Gyula, Décsy László, Csüri Pál) V. 
futók között Gyalog Galopp csapat szerezte meg a II. helyezést ért el. 
helyet. A csapat  tagjai: Bojtné Simon Alíz, Szántóné 
Kelemen Erzsébet, Dávid Zsolt, Zsiga Imre, Kaszab Az ügyességi versennyel párhuzamosan zajlott a 
József. történelmi vetélkedo, ahol csapatunk (Szabó Luca, 
A kerékpáros versenyben 3 sármelléki (Dávid Attila, Lakesz Vivien, Lázár Helga, Nagy Anett,Antal Gergo, 
Király Gyula, Viandt Gábor) nevezett. Dávid Attila az Horváth Krisztián, Bojt Balázs) II. helyet szerezte 
egyéniben III. helyezést ért el, a csapat  az meg. 
összesítésben a  II. helyen végzett.
11.00 órától 10 csapat játékos vetélkedon mérhette A gyümölcsbol készült sütemények között a II. 
össze ügyességét. Sármellék 3 csapattal legfinomabb süteményt (joghurtos gyümölcstorta) 
képviseltette magát. Kelemenné Pintér Erzsébet sütötte, Kárász Tiborné 
A Fekete Sereg (tagjai: Szabó Zoltán, Dávid Zsolt, pedig közönség díjat kapott. 
Rácz Lajos, Horváth Zsolt, Magas János, Prótár 
Balázs) III. helyezett lett. A Félnótás találkozón az óvodások „Táncoló 
A Gyalog Galopp (tagjai: Bojtné Simon Alíz, Törptalpak” csoportja ismét nagy tapsot kapott,  s 
Horváthné Király Lívia, Csüri Pálné, Szántóné sikerrel szerepeltek a Született Feleségek noi 
Kelemen Erzsébet, Décsy Lászlóné, Kaszab Mónika) focicsapat, és a Sármelléki Kaotikus Félnótások is. 
IV. helyen végzett.

„3H” – SZENTGYÖRGYVÁRON!
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„3H” – SZENTGYÖRGYVÁRON!

– K É P E K B E N –

Félnótás Született Feleségek

Az ügyességi vetélkedo csapatai

Sármelléki Kaotikus 
Félnótások                        

Sármelléki Kaotikus 
                        Félnótások

Aszalt gyümölcs kóstoló

Finomabbnál finomabb 
gyümölcsös sütik

Gyalog Galopp futócsapat

Sármellék kerékpáros versenyzoiSármellék kerékpáros versenyzoi

Történelmi vetélkedo résztvevoi

Táncoló törptalpak

LovasbemutatóLovasbemutató

8 fogathajtó versenyzett egymással
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UTCABÁLOZOTT A RÓZSA – ÉS A SZITAKÖZ UTCA

Az utcában többünkben megfogal-

mazódott már az igény egy közös beszél-

getos, táncolós bulizásra. Nem helyes, hogy

a munka, a rohanás mellett nem marad idonk 

egymásra. Szinte csak arra várt mindenki, 

hogy legyen egy olyan ember, aki felvállalja a 

szervezést. Szántó Attiláné Márta vette 

kezébe az „ügyet” és idot-energiát nem 

kímélve végigjárta a Rózsa és a Szitaköz utcát. 

Mindenki örömmel fogadta és támogatta az 

utcabál ötletét.

Augusztus 25-én délután 4 órakor lezár-

tuk a Rózsa utcát. Az úttestre asztalokat és 

padokat hoztunk, az árok partra állítottuk fel 

a sörcsapot, kicsit távolabb volt a táncplacc, 

attól délre pedig a fozo alkalmatosságok kerültek felállításra. Mindenki igyekezett valami finomsággal meglepni 

a másikat. A teljesség igénye nélkül: köröm pörkölt, sült kolbász, sült hús, halászlé, hagymás csülök tárcsán, 

vadpörkölt, babgulyás. Az asztalok tálalva a legfinomabb pogácsák, sütemények. De volt olyan lakó, aki 

kosarából lángost kínálgatott, vagy ínycsiklandó salátástállal csábított, de egy különleges almás pite is járt 

asztalról asztalra! Mindezt finom házi pálinkával koronáztuk meg. Az egész eszem-iszom lényege az volt, hogy 

„mindenki kóstolja meg a másikat”. Azaz a 

sütés és fozés hozza végre össze az együtt 

lakókat, beszélgessünk, receptet cseréljünk! 

Végre megtudtam, hogy a majdnem szembe-

szomszéd hol dolgozik, hol tanulnak a gyere-

kei, hogy süti a csöröge fánkot.

Bálunk megnyitóját a rangidos Magas 

János tartotta. Köszöntötte a lakókat, majd 

kérte, hogy az elso utcafoglalók – Csizmadia 

Csaba és Horváth György – egy pohárka itallal 

köszöntsék a jelenlévoket. Aztán a „legutol-

sók” köszöntése következett, azaz a legké-

sobb beköltözött családot ismerhettük meg. 

Kívántuk és kívánjuk nekik, hogy érezzék jól 

magukat körünkben! Majd Jancsi bácsi 

mindenkinek jó szórakozást kívánt, amit egytol egyig megfogadtunk. Késo éjszakáig táncoltunk, beszélgettünk, 

ettünk, ittunk, sört csapoltunk magunknak, megleptük magunkat egy kisebb tuzijátékkal. Úgy köszöntünk el 

egymástól, hogy ennek folytatása lesz…

Ez úton szeretnék minden résztvevo nevében köszönetet mondani a szervezoknek, a zenét szolgáltató 

családnak, illetve a közelben lakóknak, hogy elviselték a hangoskodásunkat. 

Lebeda Gézáné Judit
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GYÁRAVATÓ SÁRMELLÉKEN

Október 13-án kerül sorra a községünkben megvalósult egyik legnagyobb beruházása: Sztár Menü Kft. 
ételgyárának ünnepélyes avatására.
Délután 1 órakor a beruházó által meghívott protokoll vendégek: politikusok, újságírók, politikusok, üzleti 
partnerek jelenlétében adják át az üzemcsarnokot és a szociális épületeket. Délután 3 órától a gyár dolgozói és 
hozzátartozóik ismerkedo, szórakoztató délután keretében veszik birtokba leendo munkahelyüket.

frakció ülésen viszont javasolták Zala megyei képviselõk, Augusztusban Szentgyörgyvár képviselõtestületével 
hogy Sármellék a hévízi kistérséghez kerülhessen. közösen jóváhagyta a testület a 2007. évi I. félévi 

költségvetés végrehajtásáról szóló beszámolót illetve a 
E módosító indítványról a polgármestert telefonon 2007/2008-as tanévre való felkészülést ismertetõ 
tájékoztatták, aki kérte, hogy az indítványt a képvi-tájékoztatót. 
selõtestületekkel /beleértve Szentgyörgyvárt és Zala-Szeptemberben szintén együttes ülés keretében tárgyalta a 
várt is/ a kezdeményezõk tárgyalják meg. Erre nem két testület a községek egészségügyi helyzetérõl illetve az 
került sor.óvoda munkájáról szóló beszámolókat. 
A törvény szeptember 18-án kihirdetésre került és ezt Soron kívüli testületi ülésen, október 5-én kistérségi 
követõen a 8. napon hatályba lépett. ügyben hoztuk meg kényszerû döntésünket. 
A többcélú kistérségi társulásokról szóló törvény alapjánAz önkormányzat többcélú kistérségi társulásairól szóló 
a társulási megállapodást a kistérségbe tartozó települések törvény alapján a kistérségek lehatárolását az érintett 
köthetik meg, azaz ha Sármellék a hévízi kistérséggel képviselõtestületek kezdeményezhetik az önkormányzati 
soroltatott nem tartozhat másik kistérséghez. A kistérségi választásokat követõ 6 hónapon belül. 
társulás révén jelentõs központi költségvetési támoga-Sármellék képviselõtestülete ez év márciusi ülésén úgy 
tásokat lehet kapni, tehát a kimaradás településünket döntött, hogy ezen kezdeményezési lehetõséggel nem él, 
hátrányos helyzetbe hozná. és a keszthelyi székhelyû kistérségnél kíván maradni. 

Képviselõtestületünk október 5-én 7 igen szavazattal 2 A testületek kezdeményezését véleményezni kell a kistér-
érvénytelen voksolás mellett úgy döntött, hogy ségi társulási tanácsnak, a megyei területfejlesztési tanács-
csatlakozni kíván a hévízi székhelyû többcélú kis-nak, s ezek után az önkormányzatokért felelõs miniszter 
térségi társuláshoz és megbízta a polgármestert, hogynyújtja be a javaslatot a Kormány elé. Az Országgyûléshez 
a társulási megállapodás elõkészítõ tárgyalásokon a Kormány terjeszti be a törvényjavaslatot, melyet az 
vegyen részt, azért hogy a megállapodás tervezet Országgyûlés illetékes bizottságai illetve a frakciók is 
Sármellék érdekeit is tartalmazza. A megállapodást megtárgyalnak. 
minden önkormányzat képviselõtestületének minõ-
sített többséggel kell jóváhagynia. A Kormányjavaslatban a hévízi kistérség lehatárolásában 

Sz.VSármellék nem szerepelt. A bizottsági üléseken illetve

Felhívjuk az önök figyelmét az egyesület szolgáltatásaira (szórólap, névjegy, meghívó, stb...),  számítástechnikai 
illetve az igénybe vehetõ szolgáltatások áraira. szaktanácsadást is.
Egyesületünk teljes  jogú e-Magyarország-pontként Külön igény szerint a munkatársaink segítséget nyújtanak 
muködik, szolgáltatásaink is ennek megfeleloen alakulnak. szakdolgozatokhoz anyagot gyujteni az interneten, és ha 

szügség van akkor a szerkesztési feladatokat is elvállalják Internetezés/Számítógép használat: 
külön díjjazás fejében.1 óra 100 Ft, vagy napi díjként 200 Ft-ot kell fizetni. 
Ezenkívül megrendeléseket várunk írható, vagy újraírható Bérletre is van lehetoség melyeknek árai a következok: 
dvd-re, cd-re. (dvd: 150Ft/db, vagy 3000 Ft/henger-25db; Diákbérlet 2000 Ft/hó. Felnottbérlet 4000 Ft/hó.
cd: 120Ft/db, vagy 2500Ft/henger-25db)

További szolgáltatásaink:
Fénymásolás: 15Ft/oldal, fekete-fehér nyomtatás: 
25Ft/oldal-tól. Színes  nyomtatás: 50 Ft/oldal-tól, Faxolás, 
Szkennerelés 50 Ft-tól, Laminálás 100Ft-tól. Archíválás cd-
re, dvd-re.
Egyébb szolgáltatásként meg kell említenünk, hogy Informatikai jellegû kéréseivel, kérdéseivel forduljon 
egyesületünk munkatársai vállalnak kiadványszerkesztést hozzánk bizalommal!

A KÉPVISELÕTESTÜLET DÖNTÉSEIRÕL

TELEPONT INFORMÁCIÓS ÉS SZOLGÁLTATÓ IRODA

Közhasznú  Információs Egyesület

Tele Pont
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Sokszor hallotta már?

Az egészség mindennél

FONTOSABB!!!

Ezzel biztosan Ön is egyetért!

UGYE ÖNNEK  IS FONTOS? 
TETT MÁR ÉRTE?

Akár igen, akár nem ezt hallania kell!
Az antibiotikumok térnyerése során elfeledett természetes anyagok újra a reneszánszukat élik 

(mellékhatás nélkül). A modern technika segítségével még hatékonyabban segítenek a gombás, 
vírusos, bakterilális fertõzések kezelésében.

Ismerjen meg egy kimagasló, ellenõrzött minõségû termékcsaládot! A 
természet különleges erejével!

nem csak egyszerûen a szépség és az egészség!

Ezt mindenki megengedheti magának!

További információ:
A Telepont munkatársánál:

Bogdán István

Tel.:06-20/772-40-50

E-mail:migi.potter@gmail.hu

®KoMiTo  
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KEREPLO
Kiadja:

Sármellék Község Önkormányzata

Szerkesztési feladatok:
TelePont Közhasznú Információs Egyesület

Fõszerkesztõ: Szántó Krisztián

Szerkesztõ: Bogdán István, Boncföldi Gábor

Szerkesztõség: Sármellék, Felszabadulás u. 1-2.

Telefon: 83/355-208, Fax: 83/554-020

E-mail: telehaz.sarmellek@gmail.com

Nyomda: Ziegler-nyomda, Keszthely

BEST CREDIT KFT.
Mi nem nézzük a BAR listát.

Jövedelemvizsgálat, plusz ingatlanfedezet nélkül
Ingatlanhitelek:

Teljes ügyvédi héttérel,
lakásvásárlásra,

szabadfelhasználásra
hitelkiváltásra, építésre.

Keszthely, Gyenesdiás, Sármellék, Budapest

30/403-56-56; 30/390-05-82

www.bestcredit.hu

Gépjármûhitelek:
Új és használt autók,

motoer, jet-ski, teherautó.
Teljes körû ügyintézéssel.

M e g h í v ó
Szeretettel meghívjuk Önt és kedves családját

2007. október 14-én 19.00 órakor a

Balaton Színházba

II. Rákóczi Ferenc Kárpátaljai Magyar Fõiskola javára
rendezett jótékonysági estre.

Fõvédnök: Dr. Mádl Ferenc

Díszvendégek: Dr. Orosz Ildikó, a fõiskola elnöke
Dr. Soós Kálmán, a fõiskola rektora

Az est szereplõi:

Eperjes Károly, Kátai Zoltán, Sasvári Sándor

A belépés díjtalan!
Az est folyamán adományokat gyûjtünk a fõiskola termeinek felújításához!

Szervezõ: GKMK, Keszthely, Kossuth L. u 28. 83 515-254; Csengei Ágota
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